
Styre møte 03-19 10.9.2019 

1. Forberedelser før opptak starter – er det behov for noe dugnad? 
Stramme kjettinger på tre-betong, vedlikeholde bommer – prioritere de som trenger 
reparasjon, Marius ber om priser fra Stian. 

2. Avtale med grunneier – jeg har avtalt med Elisabeth og Jan Erik når det gjelder plassen 
ved siden av som vi kan leie og utvide plassen med. Hvordan går vi videre? Se figur under. 
Styret vedtar at vi leier tilleggsarealet – styrets leder inngår skriftlig avtale med grunneier. 

3. VA/toalettbygg-prosjektet. Vi bør sette opp en liten arbeidsgruppe som kan planlegge og 

gjennomføre byggingen forutsatt at søknaden blir godkjent. 
Rino – leder, Rolf Kristiansen, Hans Petter T. Henning kaller inn til oppstartsmøte. 

4. VA og deling av kostnader. Har snakket med Jan Erik og Morten og de ber om en noe 
redusert inngangspris for dem. Vi drøfter og bestemmer responsen på dette. 
Vi foreslår å opprettholde tilbudet. Vi tar ikke noe betalt for prosjektledelse. 

5. Det er reagert på noen uheldige hendelser og bråk i havna i sommer som er knyttet til 

noen bestemte mennesker. Ønsker at styret drøfter dette og ser på om vi kan gjøre noe. 
Styret tar saken opp på nytt på neste styremøte. Vi gjør ingen umiddelbare tiltak. 

6. Vedlikeholdsplan – en gjennomgang og status. 
7. Eventuelt 

Har gitt en flaske til Jørn og kjøpt inn til Runar Olsen. 
 
Figuren viser tilleggsarealet som er på ca 380 m². Dette utgjør ca 17% økning av dagens leide 

areal på 2194 m². 

 
 


